

申請本校中一剩餘學額
10/07/2018 接受遞交資料申請(毋須填寫本校報名表)

學額：依教育局指引作實

報名時間：2018年7月10日(升中放榜當天)上午9:00至下午2:30分。逾時恕不受理。

遞交資料申請時，請備下列影印本文件：

- (1) 香港兒童身份証或出世紙；
- (2) 小五及小六全學期成績表，獲獎証書；
- (3) 本年度(派位證)：請在空白地方寫上聯絡電話。

通知入選時間：2018年7月10日下午6時前電話通知(逾時未獲通知者為落選，無須查詢)。

入選者考試時間及科目：2018年7月11日(星期三)上午8:30分至11:30分。

考試科目：中文、英文及數學。未能出席考試者，則當放棄論。

通知錄取時間：2018年7月11日(星期三)下午4:30分前電話通知；逾時未獲通知為落選，請往原派中學註冊。

電話：24140157

網址：<http://www.pocawsc.edu.hk>

**Admission Procedures and criteria for Secondary 1 Places
after the Secondary School Places Allocation 2018**

- 1 Date of application - 10th July, 2018 from 9:00 am to 2:30 pm
- 2 The following photocopy documents must be submitted in person within the application period-
 - a Student's Hong Kong Identity Card
 - b Primary 5 and Primary 6 mid-year and final academic reports and awards and certificates received in P.5 and P.6 (if applicable)
 - c. (*Allocation Slip) of Education Bureau.*Please write down the mobile phone or contact number in the space provided.
- 3 Eligible applicants -
Eligible applicants will be invited by phone to sit for the examination on 10th July, 2018 between 4:00 pm to 6:00 pm. Applicants not hearing from us within this period may consider their application unsuccessful.
- 4 Entrance Examination-
Eligible applicants are required to take an entrance examination which will be held on the 11th July, 2018 (Wed) from 8:30am-to 12:30pm. Chinese, English and Mathematics are the compulsory examination subjects. Students will be selected based on the information provided in the portfolio summary and their Entrance Examination results. If a candidate is absent for the examination, no re-sit will be available.
- 5 Release of Results-
Successful candidates will be informed by phone on 11th July, 2018 before 4:30pm.
All candidates are strongly to advise to complete the registration with the secondary schools allocated.